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Protokół Nr XXVI/2016 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 24 listopada 2016 r. 

 

XXVI Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 24 

listopada 2016 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. godz. 1600. 

Ad. 1  

 Otwarcie XXVI Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3)  

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z „Tygodnika Internetowego”, Marcin 

Sarnowski z TV NML oraz Marcin Zalewski z „Gazety Nowomiejskiej”, 

- stypendyści Prezesa Rady Ministrów: Daria Bartnicka i Dominik Światkowski. 

Ad. 2  

Wręczenie wyróżnień 

Wyróżnienia otrzymali stypendyści Prezesa Rady Ministrów: Daria Bartnicka i Dominik 

Światkowski. Daria jest uczennicą Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku, a Dominik – Zespołu 

Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. Łącznie w województwie stypendia 

Prezesa Rady Ministrów otrzymało 160 uczniów szkół ponadgimnazjalnych. Stypendia 

przyznawane są uczniom, którzy otrzymali promocję z wyróżnieniem, uzyskując przy tym 

najwyższą w danej szkole średnią ocen lub wykazują szczególne uzdolnienia w co najmniej jednej 

dziedzinie wiedzy. 

Lista gratulacyjny oraz kwiaty otrzymał również Kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy Krzysztof Piechocki. Radni pogratulowali p. Piechockiemu uzyskania wyróżnienia 
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Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego za wybitne osiągnięcia w dziedzinie pomocy i 

integracji społecznej. 

Ad. 3 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni radni to: Paweł Dreszler oraz Andrzej Lewandowski. 

Ad. 4 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Marek Piątkowski. Przewodniczący 

zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny Piątkowski wyraził 

zgodę.  

Ad. 5 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad (załącznik nr 4).  

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś pytania, uwagi. Uwag i pytań nie było.  

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Powiatu. 

2. Wręczenie wyróżnień. 

3. Stwierdzenie quorum. 

4. Powołanie Sekretarza obrad. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Powiatu.  

7. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

8. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

9. Przerwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034 ze 

zmianami. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016 r. ze zmianami. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na 

lata 2016 – 2026. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Powiatu Nowomiejskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawionymi podmiotami projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu, 

realizowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2016. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg 

i ich przechowywania. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 

123 a w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych Nr 

108, 111, 114, 117 oraz 119 do 122 w budynku administracyjno – biurowym przy ul. 

Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim na 2017 rok. 

22. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Powiatu. 

Ad. 6 

 Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XXV Sesji Rady Powiatu Barbara Grzywacz poinformowała, że zapoznała się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Protokół dokładnie odzwierciedla przebieg sesji. Radna 

wnioskowała o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXV/2016. „Za” głosowało 

15 radnych. 

Ad. 7 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 18 

października do 21 listopada 2016 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządów w dniach 29 września 

oraz 11 i 17 października br. (załącznik nr 5). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych wydarzeniach z 

udziałem władz powiatu tj.: 
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- 28.10 – spotkanie z Wicemarszałek Województwa Wiolettą Śląską – Zyśk na temat dofinansowania 

budowy hali sportowej przy ZSZ w Kurzętniku; Starosta dodał, że będzie ubiegał się o środki z PFRON-

u na 2017 r. ; tego samego dnia odbyło się spotkanie z p. Aliną i Janem właścicielami firmy Szynaka 

Meble na temat zakupu sprzętu do pracowni endoskopowej, Starosta wyraził nadzieję, że jeszcze w 

grudniu dojdzie do przekazania sprzętu dla szpitala, ufundowanego przez firmę p. Szynaka; 

- 2.11 – spotkanie z samorządowcami, na którym omawiano kwestię wsparcia finansowego gmin na 

zakup sprzętu dla oddziału chirurgicznego, który ma być w przyszłym roku remontowany;  

- 3.11 – Konwent Starostów Województwa Warmińsko – Mazurskiego oraz spotkanie z Dyrektorem 

Departamentu Sportu Urzędu Marszałkowskiego Waldemarem Buszanem w sprawie pozyskania 

środków na dokończenie budowy hali sportowej w 2017 r.; tego samego dnia spotkanie z Wojewodą 

Warmińsko – Mazurskim na temat dotacji na zakup ambulansu dla szpitala; Starosta dodał, że sprawa ma 

pomyślny finał, ogłoszono już przetarg na dostawę karetki, do 1 grudnia mogą być składane oferty; 

- 9.11 – spotkanie z Dyrektorem Departamentu Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

Zbigniewem Cieciucherm na temat spełnienia wskaźnika w projekcie dotyczącym budowy ZSZ w 

Kurzętniku /chodzi o ilość uczniów/, Starosta dodał, że sprawa też się zakończyła pomyślnie, podpisany 

będzie aneks na taką liczbę uczniów jaka jest w szkole i nie grozi zwrot części dofinansowania; 

- 11.11 – udział w uroczystościach Święta Niepodległości; 

- 15.11 – przekazanie dwóch samochodów i wyposażenia dla Komendy Powiatowej Policji; 

- 17.11 – wręczenie nagród Marszałka Województwa za osiągnięcia w pomocy społecznej – wyróżnienie 

otrzymał Kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy Krzysztof Piechocki; 

- 16.11 – posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego; Jubileusz 50 – lecia Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej oraz 65- lecia Biblioteki Pedagogicznej; 

- 15.11 – Mistrzostwa województwa w szachach w Miejskim Centrum Kultury – Starosta dodał, że 

impreza była bardzo udana, uczestniczyło w niej wielu zawodników z terenu całego województwa; 

Starosta dodał, że rozstrzygnięto także przetarg na zakup sprzętu RTG z ramieniem C dla szpitala. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Radny Jan Czapliński zapytał jakie będzie umocowanie prawne partnerstwa w kwestii przekazania 

sprzętu do pracowni endoskopowej. Radny Czapliński wyraził obawę, żeby nie było tak, jak w 

przypadku sprzętu do przychodni „Nad Jesionką”, który trzeba było oddać gminie Lubawa.  

Starosta odpowiedział, że sprzętu z przychodni „Nad Jesionką” też nie trzeba było oddawać, ale 

należało tak postąpić. Jeżeli chodzi o firmę państwa Szynaka, jest to firma marki krajowej, 

światowej, a p. Szynaka chcą przekazać dar serca – sprzęt dla szpitala.  
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Radca Prawny Maciej Sikorski powiedział, że w przypadku przychodni „Nad Jesionką” chodziło o 

pomoc finansową między samorządami, a tu chodzi o darowiznę na rzecz szpitala. To jest zupełnie 

inna kwestia. 

Radny Zbigniew Ziejewski zapytał o wsparcie samorządów gminnych dla szpitala. 

Starosta odpowiedział, że przedstawiciele dwóch samorządów wyraźnie zadeklarowali, że udzielą 

wsparcia. Starosta wyraził nadzieję, że pozostałe samorządy też się do tego przyłączą. 

Radna Ewa Dembek zapytała czy mowa jest o konkretnych kwotach czy na razie tylko o woli 

udzielenia wsparcia. 

Starosta odpowiedział, że o kwotach nie chciałby na razie mówić, na to jest jeszcze kilka miesięcy. 

Najpierw musi być wykonany remont. 

Radna Dembek powiedziała, że zwykle łatwiej samorządowcom jest podjąć decyzję, kiedy jest 

podana konkretna kwota, tak jak to ma miejsce np. w przypadku wsparcia dla straży pożarnej czy 

policji. 

Starosta odparł, że tu nie chodzi o kwoty rzędu kilkunastu tysięcy złotych, tylko dużo większe.     

Radni nie mieli więcej pytań. 

Ad. 8 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radny Jacek Rydel poinformował, że 8 grudnia br. odbędzie się posiedzenie Komisji Oświaty 

Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia Rady w Domu Dziecka w Pacółtowie połączone z 

niespodzianką mikołajkową dla dzieci. Radny w imieniu Starosty i p. Dyrektor zaprosił wszystkich 

na to spotkanie i jednocześnie zaapelował o przyłączenie się do zbiórki pieniędzy na prezenty dla 

dzieci. 

Ad. 9 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 15 radnych.  

Oprócz radnych na sali są obecni: Halina Bartkowska, Alina Banaszewska, Kazimierz 

Grzonkowski, Barbara Orłowska, Anna Marchlewska – Barczewska, Grzegorz Podkomorzy, 

protokolant – Anna Andrzejczak. 
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Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034 ze zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVI/187/2016 (załącznik nr 6) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2016 r. ze zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Na salę obrad wszedł Radca Prawny Maciej Sikorski. 

P. Skarbnik poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji sygnalizowała prośbę o 

dokonanie trzech poprawek w uchwale. Pierwsza dotyczy załącznika nr 2 str. 5 w dziale 

administracji samorządowej w par. 4210 zakup materiałów i wyposażenia zamiast kwoty 1 500 zł 

należy dokonać zwiększenia o kwotę 11 500 zł, a w par. 4260 – Zakup energii  dokonać 

zmniejszenia o 10 tys. zł. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem poprawki w uchwale. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Na salę obrad weszły: Ewa Kalisz- Górzkowska oraz Jolanta Haska. 

P. Skarbnik poinformowała, że druga poprawka dotyczy załącznika nr 5 – inwestycyjnego. W 

wierszu 19 w pozycji łączne koszty finansowe zamiast kwoty 461 964 zł na zakup kosiarki 

ciągnikowej winno być 25 tys. zł.  

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem poprawki w uchwale. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

P. Skarbnik poinformowała, że trzecia poprawka dotyczy uchwały budżetowej -  w par. 1 ust 6 - 

Plan wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy 

strukturalnych i Funduszu Spójności oraz pozostałe środki pochodzące ze źródeł zagranicznych 

niepodlegające zwrotowi w wysokości 49 654 zł, zamiast „zgodnie z załącznikiem nr 7” winno 

być” „zgodnie z załącznikiem nr 6”. 
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Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem poprawki w uchwale. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVI/188/2016 wraz z korektą 

(załącznik nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2016 – 

2026 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVI/189/2016 (załącznik nr 8) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł Starosta. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 14 radnych. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXVI/190/2016 (załącznik nr 9) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszli: Jolanta Haska i Kazimierz Grzonkowski. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Na salę obrad wszedł Starosta. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVI/191/2016 (załącznik nr 10) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawionymi podmiotami projektów aktów prawa miejscowego w 

dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVI/192/2016 (załącznik nr 11) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu, 

realizowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

roku 2016 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVI/193/2016 (załącznik nr 12) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła p. Anna Marchlewska - Barczewska. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i 

ich przechowywania 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Radca prawny poprosił o przyjęcie poprawki do uchwały – w par. 5 zamiast „Wykonanie uchwały 

powierza się Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego” winno być „Wykonanie uchwały powierza się 

Zarządowi Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim”. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem poprawki w uchwale. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVI/194/2016 (załącznik nr 13) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
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Z sali obrad wyszli: Radca Prawny oraz radna Ewa Dembek. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 

14 radnych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały.  

Radny Czapliński zapytał czy projekt uchwały konsultowano z właścicielami aptek. 

Starosta odpowiedział, że tak. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXVI/195/2016 (załącznik nr 14) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 123 a 

w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXVI/196/2016 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych Nr 108, 

111, 114, 117 oraz 119 do 122 w budynku administracyjno – biurowym przy ul. 

Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Na salę obrad wszedł Radca Prawny. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXVI/197/2016 (załącznik nr 16) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszły: Ewa Kalisz – Górzkowska, Alina Banaszewska i Barbara Orłowska. 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim na 2017 rok 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXVI/198/2016 (załącznik nr 17) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 22 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. 23 

 Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos.  

Radny Czapliński zapytał czy uchwała dotycząca opłat za usuwanie pojazdów z dróg dotyczy tylko 

dróg powiatowych. 

Starosta poinformował, że wpłynęło pismo z gminy Kurzętnik w sprawie planów utworzenia 

podstawowej szkoły specjalnej. Starosta poinformował, że Zarząd przychyla się do wniosku. Dalej 

będzie prowadzona procedura w tej sprawie. Na pewno będzie to tak zorganizowane, że zadanie 

będzie powierzone gminie, która będzie prowadziła pełną sprawozdawczość i środki wg. SIO będą 

przekazywane bezpośrednio do gminy.   

Radny Ziejewski zapytał ile jest powiatowych dróg gruntowych. 

Starosta odpowiedział, że gruntowe są jeszcze dwie drogi: Biskupiec – Czachówki i Ostrowite – 

Górale. 

Radca Prawny w odpowiedzi na pytanie radnego Czaplińskiego wyjaśnił, że chodzi o wszystkie 

drogi na obszarze powiatu. 

Radny Ziejewski zapytał czy są jakieś plany odnośnie drogi gruntowej Ostrowite – Górale; czy 

planowana jest jakaś wizja lokalna. Radny dodał, że na sesji Rady Gminy Biskupiec padają wnioski 

o remont drogi. Na drogę wyłożono trochę tłucznia i nic więcej nie robiono, a mieszkańcy, sołtys, 

radni wciąż pytają kiedy droga będzie budowana. Radny dodał, że wolałby jedną z dróg 

asfaltowych odpuścić, wyremontować w późniejszym terminie, a tę drogę gruntową zrobić. Swego 

czasu były spotkania z przedstawicielami lasów państwowych w sprawie przekazania gruntów. 

Warto wrócić do tego tematu. Rozpocząć remont, zrobić na ile starczy pieniędzy i potem to 

kontynuować. 

Radny Romuald Koszewski zapytał jaką długość ma droga.  

Radny Ziejewski odpowiedział, że 2,4 km. 

Starosta odpowiedział, że na dzielenie zadania, robienie połowicznie, nie godzi się. Nie tak dawno 

wpłynął wniosek od mieszkańców Skarlina, żeby dokończyć kiedyś rozpoczęty remont drogi. 

Także, jeśli robić, to od początku do końca. W planie inwestycji zadania – remont drogi Ostrowite - 

Górale nie ma. Ponadto, jeśli budować drogę, to tylko korzystając z programu, bez dofinansowania 

z zewnątrz nie uda się tego wykonać.   
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Radny Marcin Buliński powiedział, że w tej chwili nie ma dofinansowania na budowę dróg. 

Radny Ziejewski zapytał czy przeszły wnioski drogowe w ramach PROW. 

Starosta odpowiedział, że tak, podpisano już stosowne umowy. Dodał, że dobrze będzie jeżeli uda 

się załatwić sprawę drogi Biskupiec – Czachówki. Inne powiaty mają nawet po kilkadziesiąt 

kilometrów dróg gruntowych. 

Radny Ziejewski wnioskował, że jeżeli będą wolne środki w budżecie, pochylić się nad tematem 

drogi Ostrowite – Górale. 

Radny Koszewski powiedział, że miały być przeprowadzone rozmowy z Wójtem Gminy Biskupiec 

na temat przekazania gminie budynku po szkole rolniczej w Czachówkach. Radny zapytał czy 

rozmowy już się odbyły i jaki jest ich wynik. 

Przewodniczący powiedział, że spotkanie odbyło się, ze strony gminy jest intencja przejęcia 

budynku. 

Starosta poinformował, że jest nowy operat szacunkowy na budynek. Całość wyceniono na 

1 286 600 zł, w tym budynek szkoły – 550 800 zł, sala gimnastyczna – 735 800 zł.  

Radny Ziejewski powiedział, że od tego trzeba odliczyć ulgę. 

Starosta odpowiedział, że jeżeli chodzi o budynek pałacu jest ulga 50%, przy czym Rada może 

obniżyć lub podwyższyć wartość. W tym celu konieczna byłaby uchwała Rady. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił.  

Ad. 24 

Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXVI Sesji piątej kadencji 

Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     


